



INSTALLATION GUIDE

FAUCET

水龍頭安裝說明

1. Insert **Spout** with **Gasket** through the hole of Deck and secure **Spout** by tightening **Lock-Nut**, then fasten **Hose Connector**(make sure **O-ring Seals** have to be installed into grooves before join together with **Hose Connector**) as Fig. 1 shown.
如Fig.1 所示將出水口連同墊圈從檯面上的孔穿過去並且用固定螺帽鎖緊出水口, 然後將軟管連接器裝上去(與軟管連接器組裝之前確定 O型橡皮圈有裝在溝槽裡).
2. Disassemble **Handles** with Hexagon Key, and remove **Valve-Nuts** from **Valves** before installing. Insert **Valves** from underside through the holes of Deck and fasten **Valve-Nuts**, then align **Valves** so that the tee ends(outlet) face to **Spout** and secure **Valves** by tightening **Lock-Nuts**, as Fig.2 shown.
如Fig.2 所示安裝前用六角板手將把手拆下, 並且從閥體上將閥體螺帽拆下. 把閥體從檯面下方穿過孔並且鎖上閥體螺帽, 然後將閥體的出水口端面向出水口並用固定螺帽鎖緊閥體.
3. Ensure that **Handles** are properly aligned and **Valves** are in closed position, then tighten **Set screw** and insert **Rubber Plug**.
確定閥體開關都是關閉的並且把手都有對齊, 然後鎖緊埋頭螺絲並且裝入橡皮塞.
4. Connect **Flexible Hoses** from **Valves** to **Spout** and **Angle Stops**.
連接不銹鋼軟管從閥體到出水口及進水開關.

FIXING CONTENTS

組配件內容

